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Vlaams jeugdsportfonds  -  Stand van zaken

In het Vlaamse regeerakkoord 2019-2024 staat het volgende te lezen: “Om de 
jeugdsport te versterken onderzoeken we de mogelijkheden om een Vlaams 
jeugdsportfonds op te richten. Via het samenbrengen van private en publieke middelen 
creëren we een hefboom om de sportdeelname en professionele begeleiding van de 
jeugd te maximaliseren. We bekijken hierbij ook de linken met de vrijstelling 
bedrijfsvoorheffing, haar bestedingsplicht en bestaande vergoedingsmechanismen in de 
jeugdsport. “

Als ik het goed begrepen heb, moet dit jeugdsportfonds de kwaliteit van het 
jeugdsportaanbod in de sportclubs verbeteren en op deze manier ook de 
jeugdsportparticipatie verhogen. Het dient, met andere woorden, toekomstperspectieven 
te bieden voor een duurzame en kwaliteitsvolle jeugdopleiding. Collectieve bijdragen van 
de sportclubs, financiële inbreng van de sportfederatie zelf en van de sponsors kunnen 
bij elkaar gebracht worden in een dergelijk fonds. De gelden verzameld in dit fonds 
moeten dan herverdeeld worden tussen de sportclubs op basis van kwaliteitscriteria 
betreffende jeugdwerking, gekwalificeerde trainers, aantal spelers in opleiding, gedane 
investeringen enzovoort. Een ander deel van de gelden van het jeugdsportfonds kan 
gebruikt worden voor de ondersteuning van de eigen jeugdwerking van de 
sportfederatie.

Het Vlaamse regeerakkoord is intussen een jaar oud.

Hoever staat het met de mogelijke creatie van het Vlaams jeugdsportfonds? Welke 
stappen werden concreet gezet en welke mogelijkheden werden tot nu toe onderzocht? 
Wat waren de resultaten van dit onderzoek en is de minister van oordeel dat hij nog 
bijkomende initiatieven dient te ontwikkelen om de creatie van dit fonds te faciliteren?
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Mijn administratie is momenteel nog bezig met het onderzoek naar de mogelijkheden voor 
een jeugdsportfonds en hoe dat dan in zijn werk zou gaan. Dat onderzoek bestaat uit een 
uitgebreide literatuurstudie en interviews met diverse experten. Het afbakenen van het 
bereik, de beoogde doelgroepen, de mogelijke financieringsmechanismen, de structuur en 
een eventueel verdere planning van het jeugdsportfonds maken eveneens deel uit van het 
onderzoek. Op basis van deze informatie zullen er verschillende scenario’s met pro’s en 
contra’s opgemaakt worden.


